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Chytrý prach. Nepozorované očkování
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SVĚT: Žijeme v době internetu věcí, těl, nanotechnologie a umělé inteligence. Genetická
úprava nemění jen chování lidí, ale člověka jako takového. Bohužel to je asi budoucnost.
Vlastně nevím, jestli to už není přítomnost.

Spory o očkování, které vyhrotil covid, se mohou do budoucna zdát vládám, zájmovým skupinám, ale
i nám všem, celkem otravné, ale diskusí možná nebude třeba, protože už existují technologie, které
umožní očkovat populaci nepozorovaně, třeba prostřednictvím zmutovaných komárů, nebo
takzvaného chytrého prachu. Žádné konspirace. Smutná realita, kterou může vidět každý.

Když se někdo tak velmi snaží z určitých informací vytvořit konspirační teorie, tak je to většinou
proto, že se nemáme něco dozvědět.

Každý den můžeme kolem sebe sledovat velkou mediální politickou i společenskou bitvu – mluvím o
bitvě o pravdu, jejíž vlastnictví si přisvojují mnozí. Ti, kdo mají moc, teď zrovna chtějí trestat ty, kteří
podle nich pravdu nemají, vzduchem, éterem a internetem létají slova jako „dezinformace“ a „fake
news“ tak hustě, že už si přestáváme všímat, že už jsou zase lidé stíháni a trestáni za slova, názory,
otázky, což – jak můžeme vědět z historie – je pro demokracii mnohem nebezpečnější, než jakékoli
skutečné, či údajné nepravdy, nebo záměrné lhaní. To, že většina nadšených bojovníků za svou
pravdu ani nezná její definici, se dá pochopit – je to filozofická kategorie, a ta si žádá zájem – ale oni
nemají ani definici, co to jsou dezinformace, proti kterým vedou své líté bitvy. Možná i proto se ujala
ona anekdota: „Jaký je rozdíl mezi dezinformací a informací? Většinou tak dva měsíce.“ A tak se dnes
společně s mým hostem podíváme zaručeným informacím i zaručeným dezinformacím tak trochu pod
sukénku.

Kořeny korporátního fašismu jsou v propojení velkého byznysu s politiky.

„Před covidem byla spousta studií o tom, jak důležitá je přirozená imunita, že to je to, co nás v
mnoha případech ochrání od nemoci. A najednou, jako kdyby s covidem přirozená imunita přestala
fungovat, tedy něco, co tady máme tisíce, desetitisíce let. Místo toho vlády zaváděly opatření, které
přirozené imunitě škodily. Třeba roušky, nebo lockdowny,“ říká Radovan Dluhý-Smith v rozhovoru
pro pořad Kupředu do minulosti.

Tento systém, podle mého názoru, trošku funguje jako sněhová koule, která se nabaluje, když je
mokrý sníh. Velmi dobře o tom psali britští profesoři Tombs a White, což jsou právníci, v knize
Korporátní zločinec – myslím, že nebyla přeložena do češtiny, bohužel – Corporate Criminal, kde
tento systém popisují jako korporátní fašismus. Je to systém, ve kterém se obchodní zájmy propojily s
politikou, že tato symbióza je vlastně definicí korporátního fašismu. A moc dobře víme – ptáš se na
hranice – kam korporátní fašismus přivedl Evropu ve 20. století – měli jsme tady dvě světové války –
takže tato hranice může být opravdu až takhle žalostná.

Právě v té knize ti dva britští profesoři popisují, jak americké firmy, evropští finančníci, podporovali
právě Hitlera a německý průmysl. O tom existuje krásná kniha Wall Street Trilogy (u nás vyšlo jako
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Wall Street a bolševická revoluce), ve které Antony Sutton – tak nějak se jmenuje – který byl členem
Hooverova institutu, ukazuje na odtajněných materiálech, bankovních převodech a tak dále, jak bez
pomoci finančníků, a bez zapojení různých západních a amerických průmyslníků, by Lenin, Trockij,
nevyhráli bolševickou revoluci, a pak to jde k fašistickému Německu, a tak dále. Takže bych kořeny
viděl v propojení velkého byznysu, těchto obrovských zájmů o rabování zemí s politiky, kteří z toho
potom mají obrovský vliv v rámci různých obchodních jednání, a tak dále.

Procento smrtnosti na chřipku je 0,1 procenta lidí starších šedesáti let. U covidu to bylo 0,01 až
0,001 procenta. Proč tedy lockdowny, roušky, vakcinace, když pro většinu lidí nebyl covid
nebezpečný?

Jde o studii publikovanou v roce 2022 vědci, vedenými stanfordským profesorem Johnem
Ioannidisem. On tam právě nastudoval, nebo shromáždil data, myslím, z 31 zemí, a vypočítal, že
průměrná infection fatality rate – což je, pro posluchače, smrtnost, čímž rozumíme počet zemřelých
na danou nemoc, dělený počtem lidí touto nemocí nakažených – je přesně, jak říkáš, menší než
chřipka. On tam uvádí statistiky, že procento smrtnosti na chřipku je nějakých 0,1 procenta, a on v
tomto výzkumu zjistil, že u lidí mladších než 60 let byla smrtnost na covid 0,01, 0,001 procenta, to
znamená, že u chřipky je to jeden z tisíce, a u covidu to byl jeden z deseti tisíc, ze sta tisíc z těch,
kteří byli covidem nakaženi. Takže to je skvělá otázka, proč byly všechny lockdowny, proč všechna ta
opatření, roušky, vakcinace, a tak dále, když pro naprostou většinu lidí na světě covid nebyl
nebezpečný?

Od roku 2022, kdy skončil covid, máme v Evropě problém s nadměrnými úmrtími, která většinou s
covidem nesouvisela.

Ohledně toho, čemu se to ještě přisuzuje, a to je dobré zmínit, že to bylo téma dlouhého covidu, tedy,
že se to dost přisuzovalo tomu, že to je něco jako dlouhý covid. Ale teď máme několik studií, které
ukazují, že dlouhý covid, nemoci a různé příznaky, kterými lidé trpěli poslední asi dva roky, neměly
vůbec co do činění s covidem, ale že to byly další nemoci, včetně chřipky.

Roušky naopak škodily. Teď se často mluví o plísni kandida auris, a přicházejí různé články a studie o
tom, že právě kandida auris plísně mohou být vyvolány nošením roušek. Ale ještě se vrátím na
začátek pandemie. Známý Anthony Fauci z Národního ústavu zdraví na začátku pandemie v několika
rozhovorech říkal, že roušky nezabrání šíření infekce, covidu, nebo Sars-Cov-2, a najednou během
pandemie několikrát změnil názor. To je přinejmenším zvláštní.

Studie z roku 2023 potvrdily spike protein v krvi a orgánech očkovaných proti covidu mRNA
vakcínou, a to měsíce po očkování. Spike protein poškozuje buňky a může být nebezpečný pro DNA.

Chytrý prach, smart dust, pohybuje se s větrem a usazuje na kůži.

„Často mi připadá, že si hrajeme na bohy, a někdy s výsledkem, který skončí jinak, než jaký byl
úmysl. Například britská firma Oxitec ujišťovala, že její modifikovaní komáři po vypuštění nemohou
přežít, jenže pak přiznala, že jich přežilo 15 %. Takže my vlastně vytváříme jakéhosi superkomára, u
kterého nevíme, co je schopen v přírodě napáchat za škody,“ říká Radovan Dluhý-Smith v rozhovoru
pro pořad Kupředu do minulosti.

Sice se říká, že první obětí války je pravda, ale v případě konfliktu na Ukrajině to byl covid-19, který
vymizel ze dne na den, a přestalo se o něm prakticky mluvit i psát. V předchozí části našeho
rozhovoru jsme připomněli řadu otazníků, které po takzvané pandemii vyvstaly. Epidemii, která
nakonec vykázala nižší úmrtnost než chřipka, doprovázela bezprecedentní opatření od roušek po
lockdowny, a vytváření občanů druhé kategorie, kterými se stali všichni, kdo se odmítli nechat



očkovat nedostatečně otestovanou vakcínou. Náš host Radovan Dluhý-Smith, který se věnuje
shromažďování faktů o věcech, o kterých se tak moc nemluví, k tomu poznamenal: „Vakcíny se přece
běžně pět až deset let testovaly na zvířatech. Pak se pomaličku přešlo na kontrolované studie
testování u lidí. Ale k tomu prakticky vůbec nedošlo. Testování na lidech probíhalo v přímém přenosu
během vakcinační kampaně, která začala v roce 2021.“ Na jedné straně tak zůstaly pohádkové zisky
velkým farmaceutickým firmám, a na straně druhé nezodpovězené otázky. A nám tak nezbývá, než se
stále dožadovat odpovědí, pro případ, že to vše byl jen začátek.

Univerzita ve Washingtonu již několik let zkoumá, jestli by bylo možné použít komáry k očkování lidí
proti malárii, takže se snaží, je to výzkum na lidech. O co tady jde? Je to technika genetického
inženýrství s názvem CRISPR – aspoň tady na univerzitě ve Washingtonu to používají – v rámci které
jsou vědci schopni upravit DNA parazita, který přebývá v komárech, který způsobuje malárii, a
následně tímto komářím bodnutím vpraví geneticky modifikovaného parazita do těla člověka s cílem
vytvořit u něj imunitní reakci proti malárii. Takže moc to nefungovalo. Byl to doktor Murphy, který
říkal, že používáme komáry, jako kdyby to byly tisíce injekčních stříkaček.

Ve dvaceti státech USA byli vypouštěni geneticky modifikovaní komáři. Na Floridě jich vypustili 750
milionů. V Evropě běží projekt INFRAVEC na využití geneticky modifikovaných komárů.

Často mi připadá, že si hrajeme na bohy, a někdy s takovým výsledkem, který skončí trošičku jinak,
než kam jsme se to snažili zaměřit, a jaký tam byl úmysl. Opravdu vypouštění geneticky
modifikovaných komárů je prakticky – dá se říct – dneska normalizováno, takže prestižní vědecký
časopis Nature v roce 2017 sdělil, že americká Agentura pro ochranu životního prostředí povolila
vypouštění geneticky modifikovaných komárů ve dvaceti amerických státech. A podle stanice BBC v
roce 2020 vláda na Floridě odsouhlasila vypouštění 750 000 000 geneticky modifikovaných komárů.
A už i v Evropě máme projekt INFRAVEC, a od roku 2009 Evropská komise zkoumá možnosti
geneticky modifikovaných komárů i v rámci Evropské unie. Když se ptáš firmy Oxitec na možné
nežádoucí dopady, které Oxitec zjistil, tak oni slibovali, že tito komáři, kteří jsou infikováni, taky
geneticky upraveni, nepřežijí.

Podle Klause Schwaba, ředitele Světového ekonomického fóra, genetická úprava nemění jen chování
lidí, ale člověka jako takového.

Bohužel asi to je budoucnost… Vlastně nevím, jestli to už není přítomnost. Asi se dostaneme k tomu,
že žijeme v době internetu věcí, těl, nanotechnologie a umělé inteligence – to vše je kolem nás.

Tak jako je to s mnoha konspiracemi, s mnoha teoriemi, které jsou dlouhodobě zesměšňovány, tak
chytrý prach je opravdu jedno z těchto témat. A musím upozornit, že chytrý prach se zkoumá od 90.
let. Zde třeba uvedu profesora Pistera z univerzity v Berkeley, který byl jedním z tvůrců takzvaného
chytrého prachu. On už v roce 1992 spolupracoval s americkou vojenskou laboratoří DARPA, kde se
ho právě snažili vyvinout, a tento projekt byl nazván „Chytrý prach“.

Bezdrátové sítě, nanosenzory, různě propojené počítačové uzly, které se pohybují ve směru větru a
usazují se na kůži. Člověk může chytrý prach pozřít, a být zevnitř ven monitorován. Chytrý prach
získává energii z vnějšího prostředí.

Lidský mozek je hacknutelný pomocí chytrého prachu na mozkové kůře.

Nedávno jsem četl článek, jak by chytrý prach mohl sledovat náš mozek. A když si tento článek
přečtete, tak zjistíte, že v roce 2013 právě vědci z Kalifornské univerzity v Berkeley objevili zcela
nový způsob, jak pracovat s mozkem. A píší o tom, že tento chytrý neurální prach rozprášili na kůru
mozkovou, a komunikovali s mozkem a s chytrým prachem pomocí ultrazvuku. Takže to byla



univerzita v Berkeley. A mluvil jsem o Massachusettském technologickém institutu (MIT), což je další
výzkum z roku 2018, kdy tamní výzkumníci vynalezli takzvané nanoboty, které bylo možné vypouštět
do prostoru ve formě aerosolu, a tyto aerosoly plné nanorobotů se pak chovaly jako chytrý prach,
byly schopné sběru, zpracování a ukládání dat. Takže to jsou reálné výzkumy. Tyto výzkumy byly
realizovány na laboratorních myších, aby si posluchači nemysleli, že byly realizovány na lidech.
Nicméně samozřejmě každý takový výzkum má nějakou posloupnost, a většinou to končí testováním
na lidech.

Takže si myslím, že jestli sledujete Elona Muska a jeho Neuralink, tak on dnes poprvé vpravil čip do
mozku člověka, a myslím, že to je k odpoutání pozornosti od věcí, o kterých by se asi nemělo mluvit,
a to je právě chytrý prach. Když už tady deset, dvacet let máme studie, které prokazatelně mluví o
tom, že chytrý prach je možné takto vypouštět, a lze s ním takto komunikovat, tak mi řekněte, proč
bychom měli vymýšlet nějaké čipy.

Doporučím videa amerického profesora Jamese Jordana, který na toto téma napsal desítky knih a
stovky článků. On se zabývá tím, jak je možné využívat právě těchto nanotechnologií na ovlivňování
mozku. Na YouTube je spoustu přednášek, kde sděluje, že to možné je. Vzpomínám si na jednu
takovou přednášku na YouTube, kde stojí v aule, a studentům ukazuje konce tužky, a říká: „Kdybych
toto množství nanočástic vypustil tady do auly, tak bych byl pomocí elektromagnetických vln schopen
ovlivnit vaše emoce, myšlenky, které máte.“

Existuje dokument armády USA s názvem „Počasí jako multiplikátor síly – přivlastnění si počasí do
roku 2025“.

Já jsem se k tématu chytrého prachu, k nanotechnologiím – dostal právě přes ovlivňování počasí a
klimatu. Protože v rámci mých výzkumů jsem se dostal k materiálu americké armády – je to
univerzita Air War College – která připravuje různé dokumenty o tom, jakým směrem pokračují
trendy v armádě, a kam směrují. Je to materiál, který se nazývá „Počasí jako multiplikátor síly –
přivlastnění si počasí do roku 2025“.

Ve Spojených arabských emirátech už dvacet let ovlivňují počasí vypouštěním oxidu titaničitého do
atmosféry, aby více pršelo. Důsledkem je bílý závoj, takže není vidět modrou obloha a jasné sluníčko.

Když jsem se začal bavit o ovlivňování počasí, tak jak říkáš, jsem byl často zesměšňován, a x let na to
najednou sledují, že o tom začíná psát a hovořit mainstream, a najednou se z toho udělalo: „Vždyť to
tady přece už máme dlouho.“ A vůbec se mainstream nepozastavuje nad tím, že ještě před pěti lety
se o tom pomalu ani nemohlo psát.

A to je právě to, co jsem během mých studií zjistil, totiž, že v rámci různých částic se používají
opravdu různé chemikálie, polymery, bakterie, a jsou na to různé patenty, různé studie, výzkumy, a
bohužel se nad tím nikdo nepozastavuje.

Ovlivňování počasí klimatickým inženýrstvím probíhá asi v 70 zemích.

„Když víme, že zplodiny z letadel – baryum, hliník a různé polymery, oxid síry s grafenem – jsou
prakticky ve stejném množství, jako emise CO2, tak nám mrzne úsměv na tváři, protože se potom
jedná o tisíce tun denně, a opravdu milióny, milióny tun ročně. A my ale nevíme, jaký to bude mít
dopad na atmosféru, na biosféru,“ říká Radovan Dluhý-Smith v pokračování rozhovoru pro pořad
Kupředu do minulosti.

Spory o očkování, které vyhrotil covid, se mohou do budoucna zdát vládám, zájmovým skupinám, ale
i nám všem, celkem otravné, ale diskusí možná nebude třeba, protože už existují technologie, které



umožní očkovat populaci nepozorovaně, třeba prostřednictvím zmutovaných komárů, nebo
takzvaného chytrého prachu. O nových nástrojích genetiky a nanotechnologie jsme se bavili v
předchozí části rozhovoru. Na počátku bývá často bohulibý záměr, naše zdraví a dobro, a náš host
Radovan Dluhý-Smith k tomu dodává: „Hrajeme si opakovaně na bohy s výsledkem, který skončí
trochu jinak, než o co jsme se snažili.“ Například obrovský rozvoj technologií, který je stejně tak
fascinující, jako znepokojivý, umožní vedle léčebné terapie také třeba hacknutí člověka, jeho
fyzického i psychického stavu. Přitom úsilí o ovládnutí nejsou vystaveni jen jednotlivci či masy, ale
celá planeta, protože je zřejmé, že i v oblasti programů typu „poručíme větru dešti“ urazil člověk
pořádný kus cesty, jen se o tom doposud nemluvilo příliš nahlas.

Nejedná se o konspiraci, protože dnes jsou na stolech zákonodárců ve Spojených státech nové
návrhy zákonů – myslím, že to je New Hampshire, Jižní Dakota a Rock Island – o zákazu pokusů o
ovlivňování počasí. Takže něco, co kdysi zavánělo konspirací, dnes leží na stolech zákonodárců.

Vládci nekonečna by měli moct řídit počasí na Zemi, způsobit sucha a povodně, změnit přílivy a
proudy, zvýšit hladiny moří, odklonit Golfský proud, a změnit mírné podnebí na chladné.

Je to obrovská zbraň, když nějaký stát, národ, armáda má tyto schopnosti, tak si prakticky může ve
světě dělat, co chce. Může způsobit různé extrémní počasí, a různé věci, o kterých mluví Lyndon
Johnson. Ale aby posluchači neřekli, že Lyndon Johnson asi nějak přestřelil, a bůhví, jestli na něčem
nejel, nebo něco takového, tak bych zde ještě zmínil amerického ministra obrany Williama Cohena z
roku 1997, který řekl vlastně velmi podobnou věc – cituji: „Různé druhy ekoterorismu se ve světě již
používají. Pomocí elektromagnetických vln je možné změnit klima, vyvolat zemětřesení, či sopečnou
činnost.“

Jestli si lidé myslí, že tyto aktivity jsou pro nějaké dobro, nebo třeba pro to, abychom ochladili
planetu, protože máme globální oteplování, tak ať na to rychle zapomeneme, protože opravdu tento
záměr, tyto cíle jsou jiné, než jaké myslíme, že jsou.

Ovlivňování počasí prostřednictvím klimatického inženýrství zcela jistě probíhá, a to asi v 70 zemích.
USA to dělaly už ve válce ve Vietnamu při operaci Popeye.

Vypouštění látek, jako oxid hlinitý, oxid siřičitý do atmosféry způsobuje nárůst množství demencí.
Dnes jsme v situaci, kdy každé tři sekundy přibude nový dementní člověk.

Co víme, je, že tyto zplodiny z letadel – podle MIT v Bostonu, podle výzkumu vysoké školy v Curychu,
které dělali x let zpátky – obsahují různé kovy, jako baryum, hliník a tak dále, různé polymery. To
víme. A víme, že – sama jsi zmínila Davida Keithse, že se jedná o nějakých 100 kilogramů oxidu síry,
a víme, že v síře je grafen. Takže když si vypočítáte, že máte denně na obloze nějakých 100 000
letadel, a když víme třeba ze studie, která byla zveřejněna na BBC, že zplodiny z letadel jsou
prakticky ve stejném množství, jako emise CO2, tak nám mrzne úsměv na tváři, protože se potom
jedná o tisíce tun denně, a opravdu milióny, milióny tun ročně. A jak jsi správně říkala, my ale
nevíme, jaký to bude mít dopad na atmosféru, na biosféru.

Může se stát, že vypouštění chemikálií do atmosféry kvůli tomu, abychom zabránili oteplování,
naopak způsobíme nebezpečné ochlazení planety.

Je alarmující, že se o těchto věcech vůbec nemluví, což je podle mého názoru obrovská chyba,
protože jenom tím, že o tom budeme mluvit, a zvyšovat povědomí lidí, a ptát se, lze tomu možná
zabránit. Ale když strčíme hlavu do písku a budeme řešit věci, které často nejsou tak důležité, nebo
odpoutávají pozornost od důležitých věcí, tak vlastně vůbec nevíme, jakým způsobem se náš život
modeluje a formuje, a nemáme nad tím žádnou kontrolu.



Mě fascinuje skutečnost, že se snažíme snížit CO2, snažíme se zabránit oteplování, a Evropa na to
jde tak, že se chce ekonomicky úplně položit na lopatky, a řešíme to věcmi, jako jsou emisní
povolenky, a podobně. Ale vůbec se do tohoto vzorce nezakomponovává to, že ovlivňováním počasí,
cíleným ovlivňováním počasí, můžeme způsobovat reakce, které mimochodem planetu oteplují. To je
přece podezřelé.

Musíme to dostat mezi lidi dřív, než budou v chytrých městech chytří lidé dýchat chytrý prach, a
jediná potíž může být v tom, že to vlastně nebudou lidé, ale roboti.

Osvěta je naprosto klíčová, a já věřím, že faktické informace mohou šířit světlo. Informace jsou určité
vibrace, které zvyšují právě povědomí lidí. A navíc si myslím, že nejsme ve vesmíru sami, takže v
mnoha směrech – i když se mě lidé ptají, jak to všechno zvládám – jsem v určitém klidu, a věřím, že
nakonec všechno dobře dopadne a že to ani nemůže být jinak, protože jsme propojeni s nekonečným
Stvořitelem.
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